
  

 
  
 
 
INFORME SOBRE LA VIABILITAT DE LA REALITZACIÓ D’UNA 
D’EXCURSIÓ AL SALTING DE CORNELLÀ COM A PROPOSTA SORGIDA 
DEL PROCÉS PARTICIPATIU DE L’ASSEMBLEA JOVE 2025  
 

• PROPOSTA PRESENTADA PER JOHN VILLAFAINA GARRIDO 

 
Assumpte: Informar sobre la viabilitat d’organitzar una excursió al Salting de 
Cornellà de Llobregat, com a proposta del procés participatiu de l’Assemblea 
Jove 2025. 
 
Data: 14 de febrer de 2025 
 
Tècnic que l’emet: Bartomeu Avellaneda Pernías, cap del departament 
d’Infància i Joventut  
 
 
Antecedents: 

A finals de 2024, els departaments de Participació, Civisme i Convivència i 
Joventut i Infància de l’Ajuntament de Sant Vicenç dels Horts, han engegat la 
9a edició de l’Assemblea Jove. 

De les diferents propostes presentades, que tenen com a destinataris el jovent 
de Sant Vicenç dels Horts, hi ha hagut propostes culturals, esportives, 
educatives entre d’altres, totes amb una finalitat lúdica i recreativa.  
 
Aquestes propostes sempre que sigui possible cerquen una elevada 
participació juvenil. 
 
L’Assemblea Jove consisteix en un procés participatiu on els/les joves del 
municipi poden triar un seguit d’activitats proposades per ells mateixos, i que 
compta amb un pressupost de 14.000 € anuals, si ve cada proposta de les 
escollides en el marc de l’Assemblea Jove, que tindrà lloc el 21 de febrer, pot 
tenir un cost màxim de 3.000 €. 
 
 
Consideracions Tècniques: 
 
Una de les propostes ha estat la de realitzar una excursió al Salting de Cornellà 
de Llobregat.  
 
S’haurà de sol·licitar pressupost previ i confirmar que l’empresa que gestiona 
les entrades a l’espai on es realitza, admet el pagament de l’import de la 
despesa posteriorment a la realització d’aquesta. 
 
 



  

 
 
 
 
En el cas l’empresa prestadora del servei no admeti el pagament una vegada 
realitzada l’activitat, aquesta no es podria dur a terme.  
 
Aquesta activitat és per 50 persones.  
 
Aquesta activitat disposa d’un pressupost màxim de despesa de 1.500 € 
 
 
Conclusió: 

D’acord amb tot el que s’ha exposat el departament d’Infància i Joventut 
informa que si l’empresa que gestiona les entrades per realitzar l’activitat 
accepta que el pagament es faci posteriorment d’haver-se realitzat la mateixa, 
no hi ha cap inconvenient per dur a terme l’activitat. En cas que no fos possible 
la realització del pagament d’aquesta forma, l’organització d’aquesta activitat no 
seria viable. 

 
 
Bartomeu Avellaneda Pernías  
Cap del departament d’Infància i Joventut 
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